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Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Földművelésügyi Minisztériumot vezető .miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Tarthatatlan munkakörnyezeti problémák a Hortobágyi Halgazdasági Zrt .-nél?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az állami halgazdaságokban számos probléma üti fel a fejét, amelyek évr ől évre

súlyosbodnak. Persze ezeknek a legnagyobb kárvallottja itt is a becsületesen dolgoz ó

emberek. Sajnálatos, hogy ezen gazdaságok minőségi fejlesztése rendre elmarad, hisze n

nemzetgazdasági érdek lenne, hogy a hazai haltenyésztés visszaszerezze korábbi pozícióját . A

vidék megtartóerejének javulásában is szerepet kaphatna a magyar hal, az egészségügy i

hatásairól nem is beszélve .

Hat évvel ezelőtt a Hortobágyi Halgazdasági Zrt. egy nyereséges vállalatként működött .

Ekkor jött a Fidesz és a korábbi vezetést leváltotta, helyébe - szokásához híven – sajá t

embereit kinevezve . Nem ismertem a korábbi vezetést, biztosan meg tudja magyarázni, hog y

miért voltak alkalmatlanok, de engem most nem ez érdekel . A tógazdaságban viszont azóta

mérhetetlen színvonal csökkenés tapasztalható . Elvették a dolgozók vacsorahalát, mert az

érintettek elmondása szerint az új vezető Simon Károly heti 3-4 alkalommal „reprezentációs

hal” címen, jelentős mennyiségű halat visz el a gazdaságból . 6 éve se béremelés, se



munkaruha nem jár az ott dolgozóknak, akiket ráadásul nem szakmunkás bérre l

foglalkoztatnak, pedig a szakmunkát ők végzik el . A vállalat területén nincs biztosítva a z

ivóvíz és a szociális helység! 2016-ban! Ez egész egyszerűen felháborító! De mindennek

tetejében még betegnek lenni sem mégengedett, kirúgással fenyegetett dolog ma az influenza .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mikor számíthatnak a
Hortobágyi Halgazdasági Zrt. dolgozói béremelésre és egy emberibb munkakörnyezet
kialakítására? Az ágazathoz kapcsolódó kérdés az is, hogy a természetes vizeinke n
végzett halászat megszűntetésével párhuzamosan a halászoknak érdemi kárpótlást
ígértek. Ez az ígéret egy éves, kérem, tájékoztasson arról, hogy miként állunk a z
ügyben !

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . november 28 .
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